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írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök-Úr!

„Mi a jövője a közhálónak és a Tisztaszoftver Programnak?” címmel, a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Németh Lászlóné nemzeti fejlesztési miniszterhez .
Kérdésemre a választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Asszony !

Az elmúlt napokban, hetekben számos segélykiáltás jelent meg a sajtóban két kiemelt kormányzat i
program kapcsán, melyek hiánya ellehetetleníti a közoktatási, közgy űjteményi intézmények
működését . Ezzel kapcsolatban kérem a minisztérium álláspontját az alábbi kérdésekben .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Kérdéseim tehát a következők:

Mit kíván tenni a Kormány annak érdekében, hogy a közoktatási intézmények, közgy űjtemények
internet elérését biztosító közháló szolgáltatás tovább működjön, és így lehetővé tegye az
intézmények további működését?

Mit kíván tenni a Kormány annak érdekében, hogy a Tisztaszoftver program 2011 . márciusi lej ártát
követően a köz- és felsőoktatási intézmények oktatási és intézményi tevékenységéhez szüksége s
licencek továbbra is rendelkezésre álljanak ?

Várom Miniszter Asszony megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . január 10 .

Tisztelettel :
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